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Feestjes? 
 
Het is, denk ik, iedereen ontgaan, maar Bio-NH bestond vorig jaar 5 jaar. In ieder geval 
heeft niemand geroepen om een feestje. Ik heb wel eens gehoord dat als je als 
organisatie de eerste 5 jaar overleeft, dat je dan ook bestaansrecht hebt. Als ik kijk wat 
er afgelopen jaar is gebeurd, met inzet van veel mensen, dan geloof ik daar ook in. Met 
als laatste wapenfeit, het akkoord van de provincie van het nieuwe project 
#ikhouhetkort. Opgezet om meer bio-producten in Noord-Holland lokaal af te zetten 
naar de consument. Het haperde even: er moest een aangepast plan worden 
geschreven, maar we kunnen nu met volle kracht vooruit. Over dit project verderop in 
deze nieuwsbrief meer. Maar wel reden voor een feestje. 
Ook het ontwerpen van het Bio-fieldlab is van start gegaan. Hierover staat op pagina 8 
meer te lezen. Dit project moet leiden tot versterking van de biologische landbouw in 
Noord-Holland.   
 
Sinds de Algemene Leden Vergadering vorige maand, is het bestuur weer aangevuld 
met twee nieuwe krachten: Jan de Wit en Izak Bos. Kees Konijn en Paul Wagenaar 
hebben het bestuur verlaten. Bedankt voor jullie inzet de afgelopen jaren!   

Ondertussen blijft de praktijk van alledag weerbarstig. Ik weet niet hoe het jullie 
vergaat, maar van de terugslag van het weer sinds twee weken word ik niet echt vrolijk. 
De eerste gewassen zijn gezaaid, maar her en der zie ik toch weer water op de percelen. 
En zonder somber te willen doen betekent een laat pootseizoen voor de aardappelen 
toch ook weer meer risico’s voor phytophthora dit jaar. En ik denk dat veehouders naast 
de zorgen over de mest(-regelgeving) ook niet gerust zijn vanwege het op de loer 
liggende blauwtongvirus.  
 
 
Namens het bestuur, 
Jan Knook (voorzitter) 
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Oproepen 
 
In deze rubriek staan oproepen van- en voor leden centraal. Zowel vanuit het bestuur 
als vanuit jullie komen de meest recente en relevante oproepen hier aan bod. 
 

• Heb je input voor de samenwerking met HHNK? Neem contact op met René van 
der Aarde (+31 6 24 80 15 59) 
 

• Organiseer je een evenement of open dag? Meld het bij Vincent van Dalen (+31 
6 24 35 30 42), zodat Bio-NH mee kan doen en helpen met de publiciteit. 

 
• Handig foto’s delen of communiceren met collega’s via de Bio-NH Netwerk-

appgroep? Klik hier voor toegang tot de appgroep 
 

• Het horecaproject Biodiversiteit Op Je Bord zoekt leveranciers voor Bio-
producten uit de regio! Neem contact op met René van der Aarde (+31 6 24 80 15 
59) 

 
• Heb je ideeën of wil je helpen bij de uitvoering van de nieuwe projecten 

#ikhoudhetkort of het Fieldlab? Meld je bij Jan Knook (+31 6 53 35 37 65) 
 

• Heb je input voor de Landbouwdag Alkmaar op 25 september 2024? Meld je bij 
Piet Kaatee (+31 6 20 63 48 44) 

 
• Heb je Bio-NH flyers of vlaggen nodig voor een evenement? Meld je bij Jan 

Knook (+31 6 53 35 37 65) 
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Uitnodigingen & evenementen  
 
Als Bio-NH-lid ben je van harte uitgenodigd op het volgende evenement: 
 

• EU-Verkiezingsgesprek met PvdA-GroenLinks-kandidaat Bas Eickhout op 
dinsdag 30 april 19:00 – 22:00 uur in Zalencentrum Heer Hugo, Gildestraat 2 te 
Heerhugowaard 

 
Op de volgende evenementen staat een Bio-NH-kraam met vlaggen en flyers: 
 

• 15 jaar jubileum van Vincent & Karlijn Kraan op zondag 23 juni 11:00 – 17:00 uur 
in Maalderij de Gouden Engel, Kanaaldijk 236 te Koedijk 

 
• 25 jaar jubileum van Mark & Anita op zondag 23 juni 10:15 – 17:00 uur bij 

Schapenstreek, De Gouw 57a te Lutjebroek 
 

• Landbouw- en Lappendag Alkmaar op woensdag 23 september in het centrum 
van Alkmaar 
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Even voorstellen… 
 

Mijn naam is Isaäc Bos, akkerbouwer in Weteringbrug Haarlemmermeer. Op mijn 20 ha 
thuisperceel heb ik thans Strokenteelt, vaste rijpaden 3m20, NKG en volledig 
plantaardig. Verder pacht ik nog 
25ha, nu in omschakeling.  

Ik probeer zo regeneratief 
mogelijk te telen, dat wil zeggen 
eigenlijk niet doelgericht 
bijmesten, en het bodemleven het 
werk laten doen. Als nieuw 
bestuurslid hoop ik ook het gebied 
onder het Noordzeekanaal wat 
meer bij Bio-NH te betrekken.   
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#ikhouhetkort 
 
Twee weken geleden kregen we van de provincie het groene licht voor het herschreven 
project #ikhouhetkort. Doel van het project is om de afzet van in Noord-Holland 
geproduceerde bio-producten lokaal af te zetten. Het bestaat kort gezegd uit drie 
werkplannen: 

1)  De organisatie van de afzet in Noord-Holland in kaart brengen en verbeteren. 
Hierbij gaat Ekoplaza Alkmaar met vier vestigingen een centrale rol spelen, maar het is 
de bedoeling dit ook naar andere verkooppunten in Noord-Holland uit te breiden.  In dit 
kader wordt een koelwagen aangeschaft door Ekoplaza.   

2) Een doorlopende promotieactie van Noord-Hollandse bio-producten in de 
winkels en andere verkooppunten. Hiervoor is nu een campagnebureau benaderd om 
met een plan te komen. Hierin moet het verhaal van boeren en tuinders verteld worden.  

3) Ondersteuning van omschakelende bedrijven en gangbare bedrijven die 
belangstelling hebben voor bio. Daarnaast het verder in kaart brengen van de bijdrage 
van bio voor de doelen van de voedselvisie van de provincie waarin het naast lokale 
afzet ook gaat om natuur en milieu. Naast Bio-NH zijn de medeaanvragers nu Ekoplaza 
Alkmaar en de Firma Nieuwhof uit Slootdorp. Er is een zevental bio-bedrijven dat nu 
met hun producten deelneemt in het project, maar daarin is uitbreiding mogelijk.  
 
In afwachting van de goedkeuring hebben we alvast zaken voorbereid voor eigen 
rekening en risico. Zo is Erik Bekkering aangetrokken als projectleider om de kar te 
trekken. Hij heeft zich de afgelopen periode ingewerkt en we hebben vanuit de 
kerngroep het campagnebureau gevraagd om een voorstel met offerte te maken om 
een campagne richting consument op te zetten. Daardoor kunnen we nu ook snel van 
start gaan en we hopen dan ook deze zomer al aan de weg te timmeren.  Daarmee 
verwachten we ook aan te haken bij promotieacties voor biologisch die landelijk dit jaar 
gaan lopen. 
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Bio-fieldlab 
 
Bio-NH neemt ook deel in een groter project om in Noord-Holland een bio-fieldlab op 
te zetten. Een bio-fieldlab is een praktijkgericht onderzoeks-/ontwikkelingsproject. 
Naast onderzoek in het veld of de stal zit er ook een ketenkant in het project, met als 
doel om afzetprojecten op te zetten. Bijvoorbeeld bio-maaltijden op 
kinderdagverblijven of biologische Noord-Hollandse kaas in de markt te zetten.   
 
Behalve Bio-NH en de provincie Noord-Holland bestaat het project uit de volgende 
partners:  
 

• Ekoplaza Alkmaar BV 

• Louis Bolk Instituut 

• Coöperatieve Vereniging Bionext U.A. 

• Hogeschool Inholland 

• Aardappelen WestFriesland 

• de Lepelaar 

• Maatschap A.L. Noordermeer en J.A.L. Noordermeer 

Wat nu is toegekend is geld om dit fieldlab te ontwerpen. Daarmee hopen we een goed 
plan te schrijven zodat het uiteindelijk ook wordt toegekend en we aan de slag kunnen 
voor 5 jaar.  
In maart hebben we 5 keukentafelgesprekken georganiseerd links en rechts in Noord-
Holland om onderzoeksvragen bij jullie op te halen. Daarmee zijn we nu begonnen om 
te kijken wat we wel en niet kunnen doen. Wat tot nu toe centraal is komen te staan is 
onderzoek naar opbouw van organische stof in de bodem. Naast twee 
onderzoekslocaties die nu in beeld zijn, willen we ook kijken wat we aan onderzoek 
kunnen op andere bedrijven.  Uiteindelijk moeten er keuzes gemaakt worden wat we 
wel en niet zinvol kunnen onderzoeken.  
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Ook aan de ketenkant willen we dus een of meerdere projecten uitrollen die de afzet 
van biologisch bevorderen.  Op het moment dat ik dit schrijf is morgen daar de eerste 
bijeenkomst voor georganiseerd.  
Waar mogelijk maken we natuurlijk koppelingen tussen de verschillende activiteiten die 
komende tijd gaan plaatsvinden. Genoemd heb ik al de landelijk actie van Bionext om 
biologisch bekender te maken, maar er zijn landelijk ook verschillende meer 
sectorgerichte projecten, zoals het “hutspotproject” van de “werkgroep markt” van 
Bioplant, om in de supermarkten de afzet van bio-aardappelen, -peen en -uien te 
vergroten.  
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Phytophthora: de “plantvernietiger” 
 
Na de hevige uitbraken van Phytophthora vorig jaar in de aardappelen, zowel in bio- als 
in gangbare percelen, wordt er dit jaar volop gewerkt aan plannen om herhaling te 
voorkomen. Zo wordt er gewerkt aan een meldingsapp die waarschuwt als er in een 
straal van 10 km een Phytophthora-haard is waargenomen. Daarmee ben je 
gewaarschuwd om ook in eigen percelen te kijken of er sprake is van een Phytophthora-
aantasting.   
In dezelfde lijn ligt de ontwikkeling van een M.O.S. (monitorings-ondersteunings-
systeem). Ook dit heeft tot doel om (bio)telers te waarschuwen dat er risico is op 
Phytophthora. Dit werkt meer vooraf, dus ook als er nog geen haard is waargenomen.  
En belangrijk, maar hopelijk overbodig, is dat iedereen de afvalhopen inmiddels heeft 
afgedekt, zodat er zo min mogelijk besmettingsbronnen zijn. Verder hopen we 
natuurlijk op drogend weer, zodat de kans op een uitbraak voorlopig zo klein mogelijk 
is.    
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Bijlage: notulen ALV   
 

 
 
Datum:   27 maart 2024 
Plaats:   Cultureel centrum “Onder de Linden”, Middenweg 150 te Middenbeemster 
Tijd:   20:00 - 22.:00 
Genodigd:  Alle leden, Erik Bekkering, Vincent van Dalen 
Aanwezig:  Zie presentielijst 
Notulist:  Vincent van Dalen  
 

1. Opening  
 
Jan Knook opent 20:10uur. 20 aanwezigen in totaal. 17 leden getekend op de presentielijst.  
 

2. Notulen ALV 6 april 2023 
 
Jan vermeldt dat het is ontschoten de notulen van vorige ALV rond te sturen via de mail. 
Notulen worden nu punt voor punt doorgelopen a.d.h.v. beamer.  
Er zijn geen vragen naar aanleiding van de notulen.  
 

3. Jaarverslag 2023 (zie bijlage via mail verstuurd) 
 
Alle punten in het jaarverslag worden doorgenomen.  
Extra aandacht bij herschrijving van #ikhouhetkort. 
Piet Kaatee geeft toelichting op zijn bestuurslidmaatschap van Alkmaarse Landbouwdag en het 
evenement op woensdag 25 september 2024. 
Pelle laat weten dat Ekoplaza rond die periode een Lokaal Bokaal (prijs voor lokale consumptie) 
uitreikt – wil graag samen optrekken. 
Vincent stipt aan dat er aan de interne en externe communicatie wordt gewerkt. Mochten er aan- of 
opmerkingen zijn, dan horen we dat als bestuur graag. 
 
Tips uit de zaal: 

- Uitnodigingslink van de netwerk-app in de nieuwsbrief. 
- In de netwerk-app melden wanneer er mails zijn verstuurd. 
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4. Financieel Jaarverslag (zie bijlage via mail verstuurd)  

 
Theo licht jaarverslag toe en verduidelijkt dat hij weliswaar penningmeester is, maar zijn dochter de 
uitvoering doet. Niet alle leden hebben betaald, er wordt nog achter 12 leden aan gebeld.  
 

5. Kascommissie 
 
Kees Over en Paul Wagenaar hebben de avond ervoor kascommissie gevormd en zijn tot de conclusie 
gekomen dat er decharge aan penningmeester kan worden verleend. Dit wordt door vergadering zonder 
vragen bekrachtigd. 
 

6. Begroting 2024 
 
Theo licht begroting toe: er is wederom voor 58 leden en hetzelfde bedrag (€50,-) begroot.  
 

7. Bestuurssamenstelling 
 
Izak Bos stelt zich beschikbaar als bestuurslid en wordt unaniem geaccepteerd. Paul Wagenaar en Piet 
Kaatee hebben aangegeven te willen stoppen indien mogelijk. Er wordt later op de 
bestuursvergaderingen gekeken en besloten of er iemand uitstapt. 
Piet geeft aan het wel belangrijk te vinden om evenwicht tussen veehouderij en akkerbouw in het 
bestuur te hebben. Dat wordt door meerderen beaamt.  
 

8. Voorstellen Erik Bekkering (projectleider #ikhouhetkort) 
 
Erik stelt zich voor met een introductieverhaal.  
 
Piet vraagt naar de ideeën van Erik om consumenten meer lokaal te laten eten. 
 
Karlijn stipt het nut van de leefstijlcoach aan om daar iets mee te doen inzake biologische voeding. 
 

9. Rondvraag 
 
Karlijn geeft aan een 15-jarig jubileum te hebben op 23 juni 2024. 
Karlijn stipt de hoge kosten en verhogingen voor SKAL/controle aan. Deze zorg en ergernis leeft bij 
iedereen.  
Arie van den Berg (Biohuis) neemt dit mee en zegt dat je de keuringskosten van SKAL eigenlijk niet 
bij de boer, maar bij de overheid zou moeten leggen. Zeker gezien de ambities wat biologisch betreft. 
In andere landen heb je meer keuringsinstanties en kan je kiezen. In Nederland heb je er maar één.  
Jan de Wit geeft aan 14 april weer boerenmarkt te hebben voor wie geïnteresseerd is (elke tweede 
zondag van de maand).  
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10. Sluiting 

 
Jan sluit om 21:00 uur. 
 

11. Pauze 
 
Jan de Wit meldt zich als kandidaat voor het bestuur. Dat wordt door de vergadering unaniem 
goedgekeurd.   

 
12. Spreker Arie van den Berg 

 
Arie van den Berg stelt zichzelf voor en licht a.d.h.v. presentatie de organisatiestructuur toe 
waarbinnen Biohuis opereert. 
 
Er lag 13 miljoen voor bio klaar, waar Bionext op voorgesorteerd heeft, maar dat heeft LNV 
uiteindelijk niet toegekend. Dat is nu naar RVO gegaan en die gaan nu de markt op om een biologische 
publiekscampagne te starten.    
 
Michel Boon stelt vraag over hoe relatie is met LTO.  
Arie antwoordt dat het een samenwerking is, maar vooral je eigen gang gaan als organisatie.  
 
 
Afronding presentatie en begin borrel om 22:00 uur. 
 
 
 

 


